
Resposta a la Ciutadania del PP al Ple de 18/11/09 
 
 
Mª Teresa Carbonell 
 
 
1.- Què els sembla que en els pressupostos per al proper any s’inclogui 
una partida de 18.600 € per a resoldre el problema de la mina de les 
monges que consistiria segons va informar el portaveu del PSC el mes de 
maig en realitzar un pou de registre a la mina, realitzar una inspecció de la 
mina per tal de determinar les causes exactes del problema, i 
permeabilitzar una claveguera que circula per damunt de la mina. El seu 
grup defensarà aquesta postura?. 
 
Sí, perdó. Bé, la resposta per a la Sra. Ma. Teresa Carbonell, començarem per 
l’última. La pregunta del tema de la mina, la mina d’aigua. Jo si entrarà o no 
entrarà en aquest pressupost, acabo de reivindicar que ens donin dades de 
pressupost.  
 
Aviam, evidentment, aquest tipus d’obra amb 18.600 euros no hi arribaran els 
calés, però segur, jo vaig sentir en el seu moment, quan es va interpel·lar 
aquesta pregunta i es va dir que sí que es faria, suposo que la intenció és fer-
la, i si s’ha de complir la paraula s’ha de fer, i no sé si valdrà 18.000 o valdrà 
40.000 euros, però s’haurà de fer, s’hauran de preveure els calés. La nostra 
banda és que s’ha de fer. S’ha de fer, perquè a més a més serà un estalvi 
d’aigua, perquè hi ha una fuita important, amb la qual cosa el que hem de fer és 
aprovisionament de la despesa al pressupost, que ens ho presentin, i podrem 
opinar. De moment, no sabem com va, però estem a favor. 
 
 
Elisabeth Millà 
 
 
1.- Al PSC els fem la següent pregunta: “Aquests darrers dies han sortit a 
la premsa per causes que tots coneixem unes empreses que a Esplugues 
sonen molt: SACRESA, PROINSA i ESPAIS. N’hi ha alguna altra de les 
implicades en casos de corrupció que també treballi amb l’ajuntament 
d’Esplugues?. En el cas d’aquestes empreses es tindrà en compte el cas 
que estan implicades en casos de frau a l’hora de continuar els projectes 
que estan en marxa o que s’hagin de posar en marxa?. Heu pres alguna 
decisió al respecte?. Quina creu el seu grup, que hauria de ser la manera 
d’actuar de l’ajuntament en aquests casos a partir d’ara?. 
 
Després per a la Sra. Elisabet Millà, referent al tema de forma de procedir, 
opinió del tema d’aquestes empreses que estan sota dubte, deixem el 
preàmbul de la presumpció d’innocència de SACRESA, PROINOSA i ESPAIS.  
 
Aviam, és veritat que estan implicats en alguna cosa, però home, aquí a 
Esplugues tenim la sort que PROINOSA no està implicada en res municipal, 



perquè és un tracte comercial entre empreses privades, no res municipal, i 
ESPAIS simplement va acceptar unes condicions dintre d’un terreny que era 
compartit d’ells i nostre, i han fet una edificació i que està supeditada a més a 
més per la Generalitat de Catalunya, pel tema de règim concertat, amb la qual 
cosa, aviam, d’entrada no hi ha cap vinculació.  
 
Si aquests senyors volen concursar a nivell municipal un altre dia a partir d’ara, 
doncs hauran de complir la llei de manera rigorosa, i pot ser que aquesta 
formació política posi una mica més d’ull perquè dius home, perquè està sota 
sospita, i ja està, pot ser, però vaja, de moment no ha estat aquest el cas. Jo us 
diré que, inclusive, aquest portaveu que parla va enviar una relació de deu 
empreses més que no surten enlloc al portaveu socialista, i em va donar 
resposta diligent que cap de les deu ha tingut mai relació amb Esplugues, o 
sigui que també ho puc dir, les coses com són. Em va contestar diligentment, 
molt ràpidament. 
 
 
Núria Roig 
 
1.- Com és que no surt cap representant del seu grup municipal en la 
fotografia de l’entrega de claus del Pla d’habitatge que surt al Pont núm. 
179? Potser no hi van anar o simplement no surten a la fotografia? Tant si 
és un cas com un l’altre hi ha alguna raó especial? 
 
I l’última, i la més bona. Elisabet, perdó, Eulàlia, tu ens preguntes 
concretament, perdó, Núria, és que estic aquí llegint el nom d’Eulàlia, perquè la 
tenia per escrit i per això és... perdó, preguntes concretament: “Com és que no 
surt cap representant del seu grup municipal en la fotografia de l’entrega de 
claus del pla d’habitatge que surt a El Pont, al número 1.797, potser no hi van 
anar, o simplement no surten a la fotografia? Tant si és un cas com l’altre, hi ha 
una raó especial?” Mira, no vam anar ni sortim a la foto. L’important no és sortir 
a la foto, aquest grup polític està acostumat a no sortir a les fotos.  
 
Sabeu a quants llocs, a quants actes va aquest grup polític i no surt a les fotos? 
Doncs home, segur que sortiríem, com el chiste aquell del Papa i el Martínez, 
doncs el Martínez som nosaltres. O sigui, vull dir, no sortim, no sortim per 
costum.  
 
Però la reflexió no és, l’important no és sortir, l’important, jo penso que és que 
l’acte d’entrega de claus o l’acte d’informació de com va la caldera de la casa, o 
com funciona el microones, que és un acte important perquè home, hi havia 
116 persones, 116 famílies que estaven allí en aquell moment, fent un protocol 
honorífic que d’aquí passarem al notari, doncs no se’ns va convocar, no se’ns 
va convidar.  
 
Jo me’n vaig assabentar de l’acte perquè un altre portaveu d’aquest consistori, 
va ser Isabel Puertas, m’ho va dir el dilluns, aquesta és la realitat, em vaig 
assabentar per això, i em vaig informar a través dels mitjans de comunicació 
que aquest acte el van fer divendres a la tarda, i bé, el van gravar.  
 



És lamentable, perquè aquest equip, aquesta formació política, tots els que 
formem el consistori, formem part d’una cosa que es diu la taula d’adjudicació, i 
vam fer el seguiment d’aquests pisos des de l’inici, les al·legacions que es van 
presentar, com fem el sistema, la fórmula per poder adquirir una vivenda, hem 
fet una trajectòria tan llarga, i després, quan toca figurar, estar allà al costat de 
la gent per felicitar-los, per poder estar allí, doncs home, per algun motiu, per 
algun motiu, hi ha algun descuido, que no ens convoquen.  
 
Bé, jo els hi he pregat que no es torni a repetir, home, perquè si no, 
evidentment, aquesta cordialitat la convertirem en, home, què passa, és que 
ens voleu excloure d’aquests moments? Vull dir que no vam acudir perquè no 
ens van convocar, i no sortim a la foto perquè no estem, evidentment, érem 
incorporis. Però que vaja, nosaltres allà on ens conviden, anem a tot arreu. Res 
més. 
 
 
 
 


